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Beantwoording schriftelijk gestelde vragen 

 
 
 

Aan: De leden van de gemeenteraad 

Portefeuillehouder: Bert Schellekens 

Vragen gesteld door: Raadslid Stijn van den Brekel 

Onderwerp: Vervolg Ziggokast nieuwbouw Bernhardstraat  

Datum: 24 januari 2019 

  
__________________________________________________________________________________ 
 
Op 26 november ontvingen wij vragen van het raadslid Stijn van den Brekel over de Ziggokast aan de 
Bernhardstraat in Riel. Dit op basis van artikel 40 Reglement van Orde. Deze vragen hebben wij 
beantwoord via onze informatiebrief van 12 december 2018. 
 
In ons antwoord hebben we gemeld dat wij bestuurlijk een afspraak hebben gemaakt met de directie 
van Van Wanrooij om over deze kwestie te praten. Deze afspraak heeft intussen plaatsgevonden. We 
hebben afgesproken om samen de verantwoordelijkheid te nemen voor het  
verplaatsen / draaien van de kast, zodat de betreffende bewoner aan de Bernhardstraat 
onbelemmerd van zijn perceel gebruik kan maken. Van Wanrooij en de gemeente delen de kosten. 
De bewoner is al op de hoogte gebracht.  
 
De opdracht aan Ziggo is verleend.  Wij wachten nog op informatie over het tijdstip van uitvoering. 
 
__________________________________________________________________________________ 


